
Vragen op informa eavond uitbreiding padelbanen 12 oktober 2023 

Door: Hans van Leeuwen 14-10-2023 

1. Is er ook naar een andere loca e gekeken? Bijv. ter plaatse van de banen 5 & 6. 
Antwoord: Spor ef Capelle wil dit niet i.v.m. kapitaalvernie ging. Daarnaast is er wel een 
geluidsvoorziening nodig in de vorm van een wand van ca 5 m hoogte. Voor een hal, dus 
overdekt padellen is daar geen plek. 
Reac e: Dan maar een lobby opze en. Want het kan een stuk goedkoper zijn dan huidige 
scenario’s. 

2. Krijgen we verwarming in de padelhal?  
Antwoord: niet primair de bedoeling maar kan al jd overwogen worden. 

3. Stel dat we niets doen, wat gaat er dan gebeuren?  
Antwoord: waarschijnlijk een beperking in de avonduren (ervaringen elders). 

4. Kan er versneld afgelost worden?  
Antwoord: kan, als gemeente akkoord. 

5. Wat is het risico dat na aanleg hal of wand de geluidsnorm toch overschreden wordt? 
Antwoord: bij de geluidswand zou dit wellicht kunnen, bij de hal kan dat voorkomen worden 
door bijv. de vleugels aan weerszijden hal voor de buitenbanen. In alle gevallen wordt de 
situa e beter dan nu het geval is. 

6. Kan er jdens de bouw van de hal gepadeld worden?  
Antwoord: nader uit te zoeken. Tip uit de zaal: jdelijk elders banen huren? Sugges e: toch 
maar geluidswand, dan kun je doorpadellen. 

7. Tips Peter v Oosten: denk aan Veldeman en maak van de geluidswand een “groene” wand. 
8. Hoe lang zou padel nog een hype zijn? Wat is in dit kader het risico?  

Antwoord: omgeving is commercieel en gemeente wil zelf vanuit een club ook padel 
aanbieden. Tevens is deze vraag gesteld aan de KNLTB. Die gee  aan dat er in de (Capelse) 
omgeving nog volop ruimte voor extra padelbanen is. 

9. Moet de mening van de leden via bijv. een enquête niet gepeild worden?  
Antwoord: dat is het overwegen waard! In principe zijn hier ook de info avonden voor (over 
een paar maanden na nieuwe ontwikkelingen weer een). 

10. Veel padellers komen alleen padellen en gaan na afloop direct weer weg. Sociale aspect is 
belangrijk. Kan het bestuur dit meenemen in de plannen?  
Antwoord: ja dat kan en zal meegenomen worden. Menno: hee  dit wellicht met lee ijd te 
maken (en dus niet met stereo ep padeller)? 

11. Waarom geen 6 padelbanen i.p.v. 5?  
Antwoord: dan geen hal omdat geen ruimte, dus geluidswand en daar hee  bestuur niet voor 
gekozen. Uitgangspunt hal gaat er ook van uit dat er padellers zijn die graag bij slecht weer 
binnen padellen (extra comfort). 

12. Opmerking Menno: waarom geen 6 banen in de hal? Daarmee onderscheid je je echt. 
13. Verhuur padelbanen (in het verdienmodel) kan belemmerend zijn voor leden. Moet je dat 

willen?  
Antwoord: het verdienmodel kan nog vele kanten uit. Sugges es zijn welkom. 

14. Opmerking Menno: misschien nieuwe contribu e differen a e invoeren. Bijv. xx euro o.i.d. 
meer voor padel en ook voor de combi (padel & tennis). Misschien ook gelijk een ledenstop 
invoeren bij bijv. 200 padellers. Nieuwe padelleden erbij kan nauwelijks meer vanwege 
baanbeperking! 

 


